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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Országgyűlés Hivatala

íromanysza«, k) g 'l.. A 
Érkezett 2018 Júl 11.

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr! 

Magyarország Alaptörvénye 7. cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. éviXXXVI.
törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.)
OGY határozat 124. § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani
Kásler Miklós Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető miniszter Úrhoz

,,Miért nem fogad hátrányos helyzetű roma a gyerekeket a Magyar Cserkészszövetség?"

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajókazai Dr. Ámbédkar Iskola diákjait az igazgató elmondása szerint nem fogadta a Magyar
Cserkésszövetség. Az iskola táborozni is befizette a gyerekeket, ennek ellenére később még
sem csatlakozhattak, ugyanis ,,sem származásuk, sem hitük alapján nem illenek a magyar
keresztény cserkészek közé". A Szövetség az elmúlt 8 évben közvetve és közvetlenül több
milliárd forint támogatást kapott a magyar államtól, az Európai Uniótól, valamint a kormány
egy kastélyt is felajánlott a számukra, amit 2,5 milliárd forint értékben fel is újítottak
közpénzekből. Tisztelt Miniszter Úr, kérem, ezért válaszoljon a következő kérdésekre:

- Várható-e, hogy a kormány valamilyen módon kivizsgálja és számon kéri ezt a szervezeten?
- Ha kiderülne, hogy a szervezet hátrányosan megkülönböztetett gyermekeket várható-e a
támogatások felfüggesztése?
- Mi a véleménye arról, hogy elutasították roma gyerekek cserkésztáborban való nyaralását?
- Várható-e azonnali intézkedés, hogy ezek a gyermekek nyaralhassanak a táborban?

Tisztelettel várom válaszát!

Budapest, 2018-07-11
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